
ĠNGĠLĠZCE 

 

 

 ĠNGĠLĠZCEDE KELĠME ÇEġĠTLERĠ NELERDĠR ? 

 

 1. Noun   İsim 

 2. Adjective   Sıfat 

 3. Pronoun  Zamir 

 4. Verb    Fiil 

 5. Adverb Zarf 

 6. Preposition Edat 

 7. Conjuction  Bağlaç 

 8. Interjection Ünlem 

 

 

 

 ĠNGĠLĠZCEDE CÜMLE YAPISI NASILDIR ? 

  

A combination of words that makes complate sense is called a sentence. 

 Cümle iki temel bölümden oluşur. 

 

 Subject (Özne) + Predicate (Yüklem) 

 

 Özne : Kendisi hakkında  birşey söylenen şahsı veya şeyi gösteren kelimedir. 

 

 Yüklem : Özne hakkında birşey söyleyen kelimeye yada kelimelere denir. 

 

 Cümlecik : Bir cümlenin özel bir özne yüklemden meydana gelen bir 

bölümüdür.(Clause) 

 

He rode on a horse / which his father had bought. 

    CLAUSE 1              CLAUSE 2 



 

 Grup (Phase) : Bir cümlenin bir bölümü olan fakat çekimli bir fiili bulunmayan söz 

dizisidir. 

 

        I work in that room. 

        The student in that room is reading. 

 

 In that room ; bir Phase'dır. 

 

 

 

 ĠNGĠLĠZCEDE ĠSĠM YAPISI NASILDIR ? 

 

 Beş çeşit isim vardır. 

 

        1. Proper noun   Özel isim 

        2. Common noun Cins ismi 

        3. Collective noun Topluluk ismi 

        4. Material noun  Madde ismi 

        5. Abstract noun  Mana ismi 

 

 Özel isim : Belirli bir tek şahıs veya şeyin adıdır.Daima büyük harfle başlar. London, 

Mert, John gibi. 

 

 Cins ismi : Bir cinsten olan şahıslar veya şeylerin ismidir. Man vb. 

 

 Topluluk ismi : Bir bütün olarak düşünülen insanlar, hayvanlar veya şeylerden 

meydana gelmiş bir topluluğun adıdır. Army, Hocle gibi. 

 

  



Madde ismi : Özel bir cins eşya, maddenin ismidir. Gold, Water gibi 

 

 Mana ismi : Bir nitelik, durum veya hareketin adıdır.     

   Qualty - Hight, Color 

   State  - Poverty, Bondage 

   Action - Movement, Flight 

 

 Ġsim fiil : Bir fiilin sonuna-ing. takısı gelirse buna isim fiil (gerund) denir. Hunting, 

Fishing gibi 

 

 Mastar da (infinitive) isim fiil olarak kullanılabilir. To hunt,to fish gibi 

 

 To see in to believe : Seing is beleiving gibi 

 

 

 

 ĠNGĠLĠZCEDE SIFATLARIN YAPISI NASILDIR ? 

  

8 çeşit sıfat vardır. 

 

 1. Proper   Adjectives Özel sıfatlar 

 2. Qualitative        "    Niteleme sıfatları 

 3. Quantitative       "  Nicelik sıfatları 

 4. Demonstrative      "  İşaret sıfatları 

 5. Numeral            "   Sayı sıfatları 

 6. Possessive         "   İyelik sıfatları 

 7. Interrogative      "  Soru sıfatları 

 8. Distributive       "  Üleştirme sıfatları 

 



    Özel sıfatlar; özel sıfatlar isimlerden yapılır, daima büyük harfle başlanır. A 

portuguesse sailor, The Turkish empire gibi. 

 

    Niteleme Sıfatları; bir şeyin nasıl veya ne durumda olduğunu gösterir. A brave boy, 

An industrious student gibi. 

 

    Nicelik sıfatları; bir şeyden ne miktar söylendiğini gösterir. Başlıcaları; Much, Little, 

No, Some, Any, All, Enough, Sufficient, Whole, Half. Bunlar sayı göstermez ve tekil 

isim alırlar. 

 

    ĠĢaret sıfatları; gösterip belirtmede ve açıkça işaret etmekte kullanılır. İkiye ayrılırlar: 

 

    a. The definite demonstrative adj. (Belirli işaret sıfatları) 

    b. The indefinite demostrative adj. (Belirsiz işaret sıfatları) 

 

    Varlıkları bu, şu gibi tam olarak gösteren sıfatlara belirli, tam değilde aşağı yukarı 

belirten sıfatlara ise belirsiz  işaret sıfatları denir. Belirli işaret sıfatlarından "The" ya 

Definite article,  "a" ve "an" ise indefinite article denir. 

 

    Sayı sıfatları; miktar, sıra yada derece belirtir. İkiye ayrılır. 

 

    a. The Difinite Numeral Adj. (Belirli sayı sıfatları) 

       (1) Cardinals (Asıl sayı sıfatları) One, Two.... 

       (2) Ordinals (Sıra sayıları) First, second... 

       (3) Multıplicatives (Katlama Sayıları) Single, Double, threefold. 

 

    b. Indefinite Numeral Adj. (Belirsiz sayı sıfatları) 

       All, some, enough, no, many, few, several, sundry. Dikkat: Sayı sıfatları çoğul, 

nitelik sıfatları tekil isim alırlar. 

 

    



 Ġyelik sıfatları; şahıs zamirlerinden meydana gelir ve sahibiyet gösterir. 

    My, your (thy), His, her, its, pur, your, their. 

    İyelik sıfatlarını geliştirmek veya belirsizliği için onun (Kendi) kelimesi kullanılır. 

 

    Soru sıfatları: Soru sormakta kullanılır v bir ismin önünde bulunur. 

    What book is this.  Bu ne kitabıdır. 

 

    ÜleĢtirme sıfatları: Varlıkların ayrı ayrı veya gruplar halinde 

alındığını belirtir. 4 sıfat vardır. 

    Eeach, every, either, neither. 

 

 

 SIFATLARIN MUKAYESĠ NASILDIR ? 

 

 Sıfatların mukayese derecesi üçtür: Eşitlik derecesi, üstünlük derecesi ve en üstünlük 

derecesi. (Positive, comparative, superlative) 

 

    EĢitlik derecesi, sade dereceyi gösterir. Üstünlük derecesi iki şey mukayese 

edildiğinde kullanılır. Üstünlük derecesinden sonra than edatı bulunur. En üstünlük 

derecesi, en üst dereceyi göstermek için kullanılır. İki şeyden fazlası mukayese 

edildiğinde kullanılır. 

 

    İkiden fazla heceli bütün sıfatlarla, iki heceli sıfatların birçoklarında üstünlük derecesi 

sıfatın önüne "more" ve en üstünlük derecesi  sıfatın önüne "most" ilavesi getirilir. Fakat 

tek heceli sıfatlarla iki heceli sıfatların bazılarına "er" veya "r" ilavesi ile üstünlük 

derecesi ve "est" ilavesiyle en üstünlük derecesi oluşturur. 

 



a. Eğer eşitlik derecesi iki sesiz harf veya evveline iki sesli harf  bulunan bir tek 

sessiz harf son bulursa "er" ve "est" ilave edilir. 

 

    Small     Smaller     Smallest. 

 

    b. Eğer eşitlik derecesi bir sessiz harfle son bulup bundan önce bir sesli harf varsa "er" 

ve "est" eklenmeden önce sessiz harf çift yazılır. 

 

    Thin    Thinner    Thinnest. 

    Fat     Fatter     Fattest 

 

    c. Eğer eşitlik derecesi "e" ile son buluyorsa "er" ve "est" eklenmeyip, sadece "r" veya 

"st" eklenir. 

 

    Brave    Braver    Bravest 

    Wise     Wiser     Wisest 

 

    d. Eğer eşitlik derecesi "y" ile nihayet bulup "y" den önce bir sessiz harf varsa "er" ve 

"est" ilave edilmeden önce "y" "i" olur. 

 

    Happy     Happier    Happiest. 

 

    e. Eğer "y" den önce bir sesli harf varsa "y" "i" olmaz aynen kalır. 

 

    Gay     Gayer     Gayest 

 

 

 

  



MUKAYESE KURALINA UYMAYAN SIFATLAR NELERDĠR ? 

 

 Positive     Comparatine   Superlative 

 ----------     ----------------   -------------- 

 Bad, ill, evil   Worse    Worst 

 Fore    Former    Foremost, first 

 Good      Better    Best 

 Hind   Hinder   Hindmost 

 Late    Later     Latest 

 Little   Less     Least 

 Much      More      Most 

 Many    More     Most 

 Nigh    Nigher     Nighest, next 

 Old      Older, elder    Oldest, eldest 

 

    Eşitlik derecesi zarf, üstünlük ve en üstünlük derecesinde sıfat olan 4 kelime vardır. 

 

 Far  Farther   Farthest 

 In    Inner   Innermost, inmost 

 Out  Outer, utter   Uttermost, utmost 

 Up   Upper    Uppermost 

 

 

  



ZAMĠR NEDĠR? KAÇ TÜRLÜ ZAMĠR VARDIR ? 

 

 Zamir ismin yerine kullanılan kelimedir. Sekiz çeşit zamir vardır. 

 

 1. Personal  prenouns Şahıs zamirleri 

 2. Possessive        "    İyelik zamirleri 

 3. Reflexive         "    Dönüşlü zamirler. 

 4. Emphasising       "    Pekiştirme zamirleri 

 5. Demostrative      "    İşaret zamirleri 

 6. İnterropative     "    Soru zamirleri 

 7. Relative          "    İlgi zamirleri 

 8. indefinite        "    Belirsiz zamirleri 

 

 

 ġAHIS ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Şahıs zamirleri 3 şahıs için kullanılır. 

 

 1. The first person 

 2. The second person 

 3. The third person 



 

 Person Naminative   Objective  Possesive Adj. Possessive Pronoun 

 ---------  ------------ ------------  ----------------  --------------------       

ben, sen beni, seni,   benim, senin  benimki, seninki,. 

1. I     me     my   mine 

2. you, (Thou)  you (thee)     your (thy)         yours (thine) 

3. -he           him             his                 his 

    -she          her             her                 hers 

    -it           it              its                 its 

1. we            us              our                 ours 

2. you           you             your                yours 

3. they          them            their               theirs 

 

 

 

 ĠNGĠLĠZCEDE "IT" KELĠMESĠNĠN KULLANIġI NASILDIR ? 

 

    a. Geçen cansız bir ismin yerini tutar. 

 

       The weather is bad; it has changed suddenly. 

 

    b. Geçen bir cümlenin yerini tutar. 

 

       He is very weak at grammar and he realize it. 

 

    c. Sonra gelen bir isim-fiil, mastar veya cümleciğin yerini tutar. 

 

       It is no good waiting. 

       It is stupid to be lazy. 

       It is certain that he will come. 



 ĠYELĠK ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Mine-----benimki      ours     -bizimki 

 Yours----seninki      yours    -sizinki 

 His 

 Hers      onunki       theirs   -onlarınki 

 Its 

  

My-------benim, yours-senin şekilleri ismin önünde bulunur ve iyelik sıfatı sayılır.  

 

İyelik zamirleri şu durumlarda kullanılır. 

1. İsimden bir fiil ile ayrılmış olarak. 

    That house is theirs. 

2. İsim söylenmez fakat anlayılırsa. 

    They did not see yours. 

3. "Of" tan sonra. 

    He is a friend of mine. 

 

 DÖNÜġLÜ ZAMĠRLER NELERDĠR ? 

 

 Dönüşlü zamirler öznenin işi kendi üzerine yaptığını göstermek için kullanılır, yani iş 

özneye döner. Bunun içinde dönüşlü denir. Bu zamirler yalın halde bulunmazlar. 

 

    Myself        Kendimi         Ourselves    Kendimizi 

    Yourself     Kendini          Yourselves   Kendizini 

    Himself 

    Herself      (o) kendini      Themselves   Kendilerini 

    Itself 

    Oneself 

 

    I hid myself. 

    I wash myself every morning. 



 PEKĠġTĠRME ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Dönüşlü zamirler bazen bir isim veya zamire kuvvet vermek için kullanırlar. Bu 

durumda pekiştirme zamiri adını alırlar. Bunlar Türkçe kendin zamirinin veya bizzat, 

şahsen kelimelerinin karşılığı olur. Pekiştirme zamirleri isim veya zamirden hemen sonra 

gelir ve yalın halde bulunur. 

 

    I my self sawthe horse  Atı kendim gördüm. 

    He himself bought it.   Onu kendi aldı. 

    I am not myself.   Kendimde değilim. 

    By myself.     Kendi kendime. 

 

 

 ĠġARET ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 İşaret zamirleri geçen bir isme işaret eder ve onun yerini tutar. Geçen isme Atecedent 

denir. Başlıcaları: 

 

    This          Bu, beriki, ikincisi    These      Bunlar, berikiler 

    That          O, öteki, birincisi     Those      Onlar, ötekiler 

    The former   Önceki, ilki            The later  Sonraki, ikincisi 

    Such          Böyle                   The same   Aynı 

     

Bunlar ismin önünde bulunursa Demontrative Adj. ismin yerini tutarsa Demonstrative 

pronoun sayılır. 

 

    The air of the hills is coder than that of plains. 

    The branches of an oak are thicker than those of a pine. 



 SORU ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Soru zamirleri soru sormak için kullanılır. Başlıcaları: 

 

    Who  Kim 

    Which Hangisi 

    What  Ne 

     

Bunlardan yalnız Who'nun çekimi vardır. 

 

    Who  Kim 

    Whom  Kimi 

    Whose  Kimin 

 

    Who always comes late ? 

    About whom does he speak ? 

    Which of yours friends is cleverest ? 

    Which of these two books do you want ? 

    What is the name of that book ? 

    

 Olumlu bir soru cümlesinde, soru zamirleri yalın halde bulunursa yardımcı “do” fiiline 

luzum olmaz. 

 

    Who wants to go ? 

    Who left early ? 

     

Edat bazen soru zamirinin önünde, bazen cümlenin sonunda gelir. 

 

    Of whom were you thinking ? 

    Whom were you thinking ? 

 



 ĠLGĠ ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 İlgi zamiri bir cisim veya cümleciğin yerini tutar ve önüne geldiği cümleciği diğer bir 

cümleye bağlar. 

 

    Bu ikisi arasındaki ilgiyi belirtir. Yerini tuttuğu isim veya cümlecik onun Antecedent'i 

sonra gelen cümlecik Adjective Clause (Sıfat cümleciği)'dir. Cümleleri bağladığı için 

bunlar Conjunction (Bağlaç) görevinide yapar. Yani ilgi zamirleri hem zamir hemde 

bağlaçtırlar. 

 

    This is the man who saw him. 

    The man to whom you gave the money has dis apperead. 

    I saw your son who told me your illness. 

 

    Başlıca ilgi zamirleri: 

 

    Who (Whom, Whose)  -ki, o (onun, onun) 

    Which      -ki o, ki onu 

    That        -ki o, ki onu 

    What                -o şeyki 

    As                  -ki, ki o 

    But                 -ki olumsuz. 

 

    Who, Whom, Whose; yalnız şahıslar için kullanılır. 

 

    -The woman who understands me best is my mother. 

    -The pencil which is in your pocket belongs tone. 

    -The tree the branckes of which are dead becut tomorrow. 

    -What is food for one person is not always good for another. 

   



   

That şahısları veya şeyleri daha iyi tarif etmek, tam belli etmek için who, whom, which 

yerine kullanılır. 

 

    The man that (who) spoke to you us an englishman. 

    The book that (which) is on the table is mine. 

 

 

 ÜLEġTĠRME ZAMĠRLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Üleştirme zamirleri önceki ismin gösterdiği şahıs ve şeylerin ayrı ayrı veya ayrı gruplar 

halinde  açıklar. Üleştirme sıfatlarının aynısıdır. Yalnız onlar gibi önüne gelmez, ismin 

yerini tutar. Üleştirme sıfatların dan yalnız "every" zamir olarak kullanılmaz. Sayıları 

üçtür. 

 

    Each      her biri 

    Either    (ikiden) her biri, biri veya diğeri 

    Neither   (ikiden) ne biri, ne diğeri, hiç biri 

 

    Bunlar daima tekildir. Each iki veya daha fazla şahıs ve şeyler için either sadece iki 

şahıs veya şey için kullanılır. 

 

    Either of the twins. 

    Each of the twins. 

    There ara two candidates, but neither of them is good enough. 

 

 



 BELĠRSĠZ ZAMĠRLER NELERDĠR ? 

 

 Belirsiz zamirler varlıkları belirsiz veya genel olarak ifade eder. Başlıcaları: 

 

    Some          bazıları 

    Some one      biri birisi 

    Something      bir şey 

    Somebody      biri bir kimse 

    Any            herhangi biri, hiç biri 

 

    Anyone        herhagi bir kimse 

    Anything      herhangi bir şey 

    Everybody     herkes, her şey 

    Everyone      herkes, hepsi 

    No one        hiç kimse 

 

    None           hiç biri, hiç kimse 

    Nothing       hiç bir şey 

    Nobody        hiç kimse 

    Aught         herhangi bir şey 

    Naught        hiç bir şey 

 

    Few            az kimse, az şey 

    Many          çok kimseler, çok şeyler 

    All            hepsi hep 

 

    Yukarıdaki zamirlerden some, any, all, one ve daha bazıları ismin önüne gelirse sıfat 

sayılırlar. 

 

    All the childeren have gone. (Adj) 

    He wants all. (Pronoun) 

 



 FĠĠL VE ÇEġĠTLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Fiil bir işin veya zamirin bir halini veya hareketini bildiren kelimedir. Fiilin çeşitleri: 

 

 1. Transitive : Geçişli fiiller. 

 2. Intransitive : Geçişsiz fiiller. 

     

   Bu fiiler üzerine doğrudan doğruya etki yapan bir hareket gösterirse ona transitive 

(geçişli) fiil denir.  The man killed a snake. gibi     Eğer bir fiil nesne almazsa ona 

intransitive (geçişsiz) fiil denir. 

 

 YARDIMCI FĠĠLLERĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Başka bir fiilin zamanını veya bir kipini meydana getirmeye yardım eden fiillere 

auxiliary verb (Yardımcı fiil) denir. İngilizcede 6 yardımcı fiil vardır. 

 

    Be 

    Have 

    Do 

    Shal 

    Will 

    May 

 

 

 ġAHISSIZ FĠĠLLER NEDĠR ? 

 

 Özneleri-belirsiz anlamda kullanılmış-it zamiri olan fiilere impersonal verb (şahıssız 

fiil) denir. 

 

    It rains. 

    It seems to me. 

    It is certain. 



ĠNGĠLĠZCEDE "VOĠCE" ÇATI YAPISI NASILDIR ? 

 

 Voice (çatı) öznelerin işle ilgisini gösteren fiil şeklidir. İngilizcede geçişli fiillerde iki 

voice (çatı) vardır. 

 

 1. Active voice (etken çatı) 

 2. Passive voice (edilgen çatı) 

 

    İşi cümlenin öznesi yaptığı hallerde fiil active voice (etken çatı)’dadır denir. 

 

    He made a mistake 

    He calls me. Gibi 

 

    İş cümlenin öznesi üzerine yapıldığı hallerde fiil passive voice (Edilgen çatı)'dadır 

denir. 

 

    A mistake was made by him. 

    I am called by him. 

 

 

 ACTIVE (ETKEN) BĠR CÜMLE NASIL PASSĠVE (EDĠLGEN) YAPILIR ? 

 

 a. Object (Nesne) olan kelime Subject (Özne)yapılır ? 

 b. Fiil aynı Tense (Zaman)'da Passive (Edilgen) şekle çevrilir. 

 c. Subject (özne) olan kelimenin önüne by (Tarafından) getirilir.  

İşin kimin tarafından yapıldığı söylenmeyecekse buna gerek yoktur. 

 

    Active-I saw the dog. 

    Passive-The dog was seen by me. 

 

    Active-The hunter shot the lion. 

    Passive-The lion was shot by the hunter. 



FĠĠLERĠN MUHTELĠF ZAMANLARDA ACTĠVE VE PASSĠVE ġEKĠLLERĠ 

NASILDIR ? 

 Active                                    :        Passive                                                            : 

 

1. Present Simple; 

   -I eat my breakfast early in the    -My breakfast is eaten by me early in the morning 

    morning.                              

  

2. Present Continuous; 

   -The teacher is marking my          -My exercises book is being mar ked by the teacher. 

    exercise book.                       

 3. Present Perfect; 

   -The boy has broken the window.     -The window has been broken by the boy. 

                                         

 4. Past Simple; 

   -The hunter shot the lion.           -The lion was shot by the hunter 

 

 5. Past Continuous; 

   -My friend was writting     -The letter was being writting by my friend an hour ago. 

    the litter  an hour ago.                         

 

 6. Past Perfect; 

   -After the policeman had caught     -After the thief had been caught by the policeman,  

    the thief, the crowd went away.       the crowd went away 

                                        . 

 7. Future Simple; 

   -George will play some music.       -Some music will be played by George. 

 

8. Future Perfect; 

   -After three the enemy will have       -After three days the town will 

    captured the town.                           have been captured by the enemy. 

 



 ĠNGĠLĠZCEDE ZAMANLAR NELERDĠR ? 

 

  Tense (Zaman) bir hareketin 

    a. Zamanını ve 

    b. Bu zamanda tamamlanmış olup-olmadığını göstermek için fiilin aldığı şekildir. 

 

    Üç temel zaman vardır: 

 

 1. Simple Present-(ġimdiki) geniĢ zaman 

 2. Simple Past-geçmiĢ zaman 

 3. Simple Future-geçmiĢ zaman 

 

    Hareketin bitmiş olduğunu göstermek için bunların birerde perfect zamanı vardır. 

    Present Perfect-GeçmiĢ zaman 

    Past Perfect-GeçmiĢ hikaye zamanı 

    Future Perfect-Gelecekte geçmiĢ zaman 

     

Bunlardan başka birde; 

   Future in the past-GeçmiĢte gelecek 

    veya 

    Conditional-ġart zamanı vardır. 

 

    Bu zamanlardan her birinin birerde Continuous (Devamlı) şekli vardır 

 



 SĠMPLE PRESENT TENSE (GENĠġ ZAMAN) YAPISI NASILDIR ? 

 

 1. Genel ve devamlı bir gerçeği gösterir. 

    The earth moves. 

 

 2. Bir adeti, alışkanlığı veya devamlı bir hali gösterir. 

    I go to school everyday. 

 

 3. Şimdiki bir zamanı gösterir. Bu durumda Türkçeye geniş zamanla değil şimdiki 

zamanla çevrilir. 

    I know what you mean. 

 

 4. Gelecekteki bir işi gösterir. Bu durumda işin gelecekte olacağı pek açık 

anlaşılmalıdır. Türkçeye geniş veya şimdiki zamanda çevrilir. 

    I start tomorrow. 

 

    To be fiilinin bu zamanı bu infinitive ile birlikte geleceği gösterir.  

    He is to be skot. 

 

 

 PRESENT CONTĠNUOUS TENSE YAPISI NASILDIR ? 

 

 1. İşin söz söylendiği anda yapılmakta devam ettiğini gösterir. Türkçe’ye şimdiki 

zamanla çevrilir. 

    They are going to school now. 

 

 2. Yakın bir gelecekte yapılacak işi gösterir. Türkçeye şimdiki zamanla çevrilir. 

    I am going to Paris next week. 

 

    To be fiilinin bu zamanı bir mastar ile birlikte gelecek zamanı gösterir. 

    When are you going to visit your uncle. 

 



 PRESENT PERFECT TENSE YAPISI NASILDIR ? 

 

 Geçmişte yapılan fakat şimdiki zamanla ilişkisi belirtilen işleri ifade de kullanılır. 

 

 1. Az önce yapılıp bitmiş bir işi gösterir. 

    The bell has hung. 

 

 2. Geçmişte yapılmış fakat devam eden bir işi gösterir. 

    I have lived twenty years in London. 

 

 3. Cümlede gösterilen zaman bitmemişse kullanılır. Cümledeki zaman bitmişse simple 

past kullanılır. 

    I have seen her this morning. (Hala sabah) 

 

 4. Zaman belli olmadığı hallerde kullanılır. 

    I have learnd to dance. 

 

 5. Geçmiş zaman zikredilirse Present Perfect kullanılmaz. 

    I saw him yesterday. 

 

 SIMPLE PAST TENSE'NĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Geçmişte olmuş bitmiş zamanla ilgisi düşünülmeyen işleri belirtir. 

 

 1. Belirli bir geçmiş zaman söylendiğinde kullanılır. 

     I saw her last year. 

 2. İfadeden işin geçmişte olup bittiği açıkça anlaşılırsa kullanılır. 

     The Romans destroyed carthage. 

 3. Geçmişte adet halinde veya sürekli olan bir işi gösterir. 

     My father said (used to say) that he had never seen the king. 

 4. İhtimali olmayan bir faraziyeyi gösterir. 

     Suppose he had a bicycle, could he ride it. 



PAST CONTĠNUOUS TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Geçmişte belirli bir süre içinde devam edip bitmiş işler için kullanı lır. 

 1. Geçmişte bir hareketin devamı sırasında başka bir hareketin yapıldığını gösterir, işin 

sadece devamını belirtir. 

    I was having my breakfast when you came in. 

 

 2. Belirli bir geçmiş zamanda devamlı bir işi gösterir. 

    Where were you going this morning ? 

 

 PAST PERFECT TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Geçmişteki bir zamandan veya hareketten önce olmuş bitmiş işler için  kulllanılır. 

Önceki iş Past Perfect, sonraki iş Simple Past zamanda olur. 

 

 When I had finished my work, I went home. 

 He had not yet arrived When I wrote the letter. 

 

 NOT : 

 1. Cümledeki diğer zamanlar Present olursa Past Perfect kullanılmamalıdır. 

 2. Başkasının bir sözü, düşüncesi nakledilirken Past Perfect yerine Simple Past 

kullanılır. 

 

 

 PAST PERFECT CONTĠNUOUS TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Geçmiş  bir zamandan daha önce başlayıp bu zamanda yine devam etmekte  olan işler 

için kullanılır. 

 When I saw he had been waiting for his friend over half an haur. 

 



 FUTURE TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Gelecekte yapılacak işleri gösterir. 

 I will see you tomorrow. 

 

 1. Shall birinci şahıslarda, will ikinci ve üçüncü şahıslarda sadece  gelecek zamanı ifade 

eder. 

 2. Birinci şahıslarda will kullanılırsa gelecek zaman anlamıyla birlikte bir niyet ve 

kararda bildirilmiş olur. 

 3. İkinci ve üçüncü şahıslarda will yerine shall kullanılırsa gelecek zaman anlamıyla 

birlikte bir emir, bir söz veya tehditte belirtilmiş olur. 

 

 

 FUTURE CONTĠNUOUS TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 1. Gelecek belirli zamanda devam edecek işi gösterir. 

    At seven o'lock tomorrow morning, I shall be sleeping 

 

 2. Gelecek sürekli bir zaman boyunca devam edecek işi gösterir. 

    I shall be working all day tomorrow. 

 

 

 FUTURE PERFECT TENSE'ĠN YAPISI NASILDIR ? 

 

 Gelecek belirli bir zamanda bitmiş olacak işleri gösterir. 

 They will have left the theatre by 11 o'clock 

 

 Şart veya geçmişte gelecek. 

 

 1. Şart ifadelerinde kullanılır. 

 If you would lend me ten dollars, I should be very grateful. 

 



 2. Zamanların uyumu gereğince shall ve will'in geçmiş zaman şekli olarak kullanılır. 

    He told her that she should have it back the next day. 

 

 3. Ve daha bir çok yerlerde kullanılır. 

    My friend knew that the accident would happen. 

    He worked hard heast he should fail. 

    We proposed that he should be elected president. 

    It is natural that you should find this difficult. 

    We should do our best to make others happey. 

    You should go at once. 

 

 ZARF VE ÇEġĠTLERĠ NELERDĠR ? 

 

 Zarf bir fiili, bir sıfat veya başka bir zarfı niteleyen kelimedir. İsimleri ve zamirleri 

nitelemek için sıfatlar, diğer kelimeleri nitelemek için zarflar kullanılır.  Zarflar 

aşağıdaki çeşitlere ayrılır; 

 

 1. Zaman zarfları 

 2. Yer zarfları 

 3. Sayı zarfları 

 4. Tarz zarfları 

 5. Nicelik veya derece zarfları 

 6. Sonuç veya sebep zarfları 

 7. Olumluluk veya olumsuzluk zarfları 

 8. PekiĢtirme zarfları 

 



 ZAMAN ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 When   Ne zaman 

 How long  Ne kadar zaman 

 Today     Bugün 

 Soon      Yakında, hemen 

 Always  Daima 

 Already   Şimdiden, za ten 

 Since    Den beri 

 Late    Geç 

 Ever   Daima 

 Afterwards  Sonra 

 Ve diğerleri 

 

 

 YER ZARFLARI NELERDĠR ? 

  

Where     Nerede 

 There  Orada 

 Thence  Oradan 

 In    İçeriye 

 Out    Dışarıya 

 Above    Üzerinde 

 Outside  Dışında 

 Near     Yakın 

 Abroad Dışarıda, hariçte 

 Alone    Yalnız, tek 

 

  



SAYI ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 How often    Ne kadar çok 

 Twice         İki defa 

 Never         Hiç 

 Seldom      Pek az 

 Again      tekrar 

 Generally   Genel olarak 

 Lastly      Son olarak 

 Frequently   Sık sık 

 Secondly     İkincisi 

 Mostly        Çok kere 

Ve diğerleri 

 

 

 TARZ ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 How     Nasıl, ne tarzda 

 Well     İyi 

 Fast   çabuk 

 Hard      Şiddetle 

 So       Böyle 

 Thus      Bu suretle 

 Ill      Kötü, fena 

 Amins    Yanlış, eksik 

 Probably  Belki, ihtimal 

 Surely    emin olmak 

 Ve diğerleri 

 



 NĠCELĠK VEYA DERECE ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 How      Ne derece 

 Very    Pek, çok 

 Almost   Hemen hemen 

 So        Bu kadar 

 As      Aynı derecede 

 Far     Uzak, uzağa, çok 

 Only     Sadece, yalnız 

 Rather    Oldukça, epeyce 

 Partly    Kısmen 

 Quite     Tamamen, pek 

 Ve diğerleri 

 

 

 SONUÇ VE SEBEP ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 Why         Neden 

 There for     Bu sebepten 

 Then        O Halde 

 Concequently    Netice olarak 

 Where for    Ne sebepten 

 So        Bu sebepten 

 Hence     Bu sebepten 

 Because      İçin, den dolayı 

 

 

  



OLUMLULUK VEYA OLUMSUZLUK ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 Yes        Evet 

 No        Hayır 

 Not      Değil (Fiilleri olumsuz yapar) 

 Perhaps   Belki 

 Doubtlessly Hiç şüphesiz 

 Docıbtless Hiç şüphesiz 

 Undoubtedly  Hiç şüphesiz 

 Not at all Katiyen, asla 

 By all means  Her halde, mutlaka 

 Possibly  Belki, ihtimalki 

 Ve diğerleri 

 

 PEKĠġTĠRME ZARFLARI NELERDĠR ? 

 

 Only       Yalnız 

 Just       Tam, ancak 

 Simply   Sadece 

 Even      Hatta, bile 

 Exactly    Tam 

 Too     Fazla, çok 

 Solely      Yalnız, sırf 

 Particularly  Özellikle, ziyadesi ile 

 At most   En fazla, nihayet 

 Really     Gerçekten 

 Ve diğerleri 

 

  



PREPOSITION (EDAT) NASIL KULLANILIR ? 

 

Edat ,bir isim veya zamiri, başka bir kelimeye bağlayan ve bu isim veya  zamirle ,diğer 

kelime arasında bir ilgi gösteren kelimedir. 

 

Bu isim veya zamir, edatın object (Nesnesi)'dir. Daima Accusative Lİ hali'nde bulunur. 

Bu halin. sadece zamirlerde farkına varırız. 

 

 The haus on the hill. 

 Won by the sword 

 The man with the while hat. 

 Bu cümlelerde on, by, With edattır. 

 

 

 CONJUNCTĠON (BAĞLAÇLARIN) KULANILIġI NASILDIR ? 

 

 Bağlaç kelimeleri veya cümlecikleri bağlayan kelimedir. Kelimeleri bağ ladıkları zaman 

aralarında bir ilgi göstermez, sadece sıralar. 

 

 Three and two make five. 

 I am young but I am wise. 

 I had a good time while I was in Paris. 

 

 Bu cümlelerde and, but, while bağlaçtır. 

 

 Bağlaçlar; 

 

 1. Coordinating Conjunction; Sıralama bağlaçları 

 2. Subordinating Conjunction; Tamamlama bağlaçları olmak üzere iki temel bölüme 

ayrılır. 

 

  



INTERJECTĠON (ÜNLEMLER) NELERDĠR ? 

 

 Ünlem, kuvvetli bir heyecan veya duyguyu belirtmek için çıkarılan bir  ünleme sesidir. 

Cümlenin yapısına girmez. Tek başına bir duygu veya  heyecan belirten ilkel bir cümle 

şeklidir. Bir veya bir kaç kelimeden  meydana gelir. 

 

  Ah !     Ah ! 

  Alas !    Yazık, Vah vah ! 

  Alack !    Yazık, eyvah ! 

  Bravo !    Bravo, aferin ! 

  Bosh !     Boş, boş laf, saçma ! 

  Funny !   Tuhaf, acaip ! 

  Hail !     Merhaba, hoşgeldin ! 

  Hurrah !   Yaşa, yaşasın ! 

  Hallo !    Alo, Bana bak ! 

  Hark !     Dur, dinle ! 

  Hush !     Şşist, sus ! 

  Lo !       Bak, işte ! 

  Oh !      Ah, vah ! 

  Woe !     Vah, yazık, vay haline ! 

  For shame!   Ayıp ! 

  Down whit it !  Kahrolsun! 

  Good morning ! Günaydın ! 

  Good Heavens ! Allah Allah ! Deme ! 

  Hear Hear !    Bravo, yaşa ! 

  What a pity   Ne yazık ! 

  Well done     Aferin, bravo ! 


